
 
 
 

Protokoll Saco-S föreningen vid Karolinska Institutets årsmöte 

Tid:   Tisdagen 27 maj 2025, 16:30 – 18:00  

Plats:   via Zoom 

 

1. Mötets ansågs behörigt utlyst. 29 röstberättigade medlemmar deltog.   
 

2. Per Hellman från Naturvetarna utsågs till mötesordförande. Annica Lindkvist utsågs till 
mötessekreterare. 
 

3. Marika Ström valdes till justerare. 
 

4. Tf ordf Björn Andersson sammanfattade styrelsens verksamhetsberättelse (som skickats 
ut i sin helhet till medlemmarna) och öppnade upp för frågor och diskussion.   
Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen.   
 

5.  Saco-S föreningen har ingen budget och årsmötet godkände styrelsen ansvarsfrihet.   
 

6. Sammankallande i valberedningen, Cilla Björkdahl, beskrev valberedningens process för 
att ta fram förslag på ny styrelse – både från sittande styrelse och genom förfrågningar 
ställda till alla medlemmar. De nominerade intervjuades och efter diskussion i 
valberedningen togs förslag på ny styrelse fram som representerar den spridning som 
våra medlemmar har inom myndigheten. 
Cilla presenterade valberedningens förslag. 
Björn Andersson valdes till ordförande för styrelsen i 2 år (nyval). 
 

7. Claes Frostell valdes till vice ordförande för styrelsen i 2 år (omval). 
 

8. Annica Lindkvist valdes till sekreterare för styrelsen i 2 år (nyval). 
 

9. Till övriga ledamöter för styrelsen i två år valdes Taher Darreh-Shori (omval), Helin 
Norberg (omval), Anna Karlsson (omval), Hong Xu (omval), Per Hydbring (nyval) och 
Farzad Hedayati (nyval). 
 

10. Till suppleanter för styrelsen i två år valdes Leo Gkekos (nyval), Stavroula Stamouli 
(nyval), Daisy Hjelmqvist (nyval) och, Marjan Amiri (nyval). 
 

11. Sandro Campana och Sidinh Luc valdes till att ingå i valberedningen till styrelseval 2027. 
Styrelsen får i uppdrag att hitta ny ledamot för att komplettera valberedningen. 
Valberedningen utser sedan sammankallande inom sig. 
 



 
 

12. Det fanns inga stadgefrågor enligt §12 –- lämnas utan anmärkning 
 

13. Övriga frågor 
Det fanns inga i förväg anmälda frågor. Under mötet inkom dock följande frågor och 
synpunkter: 
Ett medskick från mötesordföranden till kommande styrelse om att bereda en 
verksamhetsplan till nästa årsmöte.  
Från årsmötet kom ett påpekande om att det inte finns någon representation från 
GVS/UF i styrelsen. Björn replikerade att styrelsen arbetat aktivt för att försöka få en in 
ledamot/suppleant från GVS. 
En annan fråga från årsmötet tog upp frågan om hur vi ska arbeta med löneskillnader 
mellan män och kvinnor inom samma yrkeskategorier på KI. Björn replikerade att vi tar 
med oss frågan till kommande diskussioner och lönekartläggningar. 
 

14. Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

    

 

Annica Lindkvist                        Marika Ström  
Sekreterare                           Justerare 
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